
Ciechocinek, 11 kwietnia 2021 r.  
 

Jarosław Jucewicz 

Radny Rady Miejskiej  

w Ciechocinku   

 
Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Ciechocinku 

Szanowny Pan  

Sobierajski Jerzy 

 

ZAPYTANIE 

 

Zgodnie z Art. 24 pkt. 3, 4 i ustawy o samorządzie gminy  składam zapytanie w sprawie stanu trawników w Parku 

Zdrojowym  - co się z nimi stało po niedawnej rewitalizacji, dlaczego te trawniki tak fatalnie wyglądają? Czy one tak 

powinny wyglądać? Kto zajeździł te klepisko, bo ewidentnie na byłych trawnikach widać ślady kół?   

UZASADNIENIE 

  

  

 

 


